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Ärende 33, Uppdrag till TrelleborgsHem om avyttring av fastigheter 
 
 
Vi Socialdemokrater reserverar oss mot beslutet att sälja 600-1000 lägenheter från TrelleborgsHem. 
 
Varje kommun ska planera för bostadsförsörjningen i kommunen. Syftet är att skapa förutsättningar 
för alla i kommunen att leva i goda bostäder. Det allmännyttiga bostadsbolaget TrelleborgsHem är 
kommunens viktigaste verktyg för att klara bostadsförsörjningen. Att då halvera bolaget försvårar 
mer än det främjar kommunens arbete med att planera och lösa bostadsförsörjningen. 
 
TrelleborgsHem är bra för Trelleborg. Den ger alla – oavsett ålder, ursprung, inkomst och 
familjesituation – möjlighet att bo bra, tryggt och prisvärt. Vi vill ha en stor och stark allmännytta 
med trygga hyresgäster. 
 
Socialdemokraterna säger ja till en stark och utvecklad allmännytta för en sund bostadsförsörjning 
som omfattar alla, inte bara ett fåtal. 
 
 
 
 
För den Socialdemokratiska gruppen i kommunstyrelsen 
 
Lennart Höckert, Veronica Larsson och Sven Lindkvist 
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